조선인민혁명군창건 90돐

90th Anniv. of Founding of the Korean People's Revolutionary Army 朝鲜人民革命军成立90周年





주체21(1932)년 4월 25일 위대한 수령 **김일성**동지께서는 주체형의 첫 혁명적 무장력인 조선인민혁명군을 창건하시였다.

일찌기 무장한 적과는 오직 무장으로 맞서 싸워야만 승리할수 있다는 혁명투쟁의 진리를 밝히시고 총대중시, 군사중시사상과 로선을 제시하신 **김일성**동지께서는 무력건설을 혁명의 근본문제로 보시고 무장대오의 조직과 강화발전에 선차적 힘을 넣으시였으며 조선인민혁명군을 주력으로 하여 조국해방의 력사적위업을 이룩하시였다.

조선인민혁명군이 창건됨으로써 우리 인민은 력사상 처음으로 자기의 진정한 혁명군대를 가지게 되였으며 이때로부터 총대의 위력으로 전진하는 조선혁명의 영광스러운 력사가 시작되였다.

30원우표: 조선인민혁명군창건 90돐

120원우표(묶음전지): 조선인민혁명군창건 90돐







90th Anniv. of Founding of the Korean People's Revolutionary Army

The great leader Comrade Kim Il Sung founded the Korean People's Revolutionary Army, the first Juche-type revolutionary armed force, on April 25 Juche 21 (1932).

Having clarified in his early days the truth of the revolutionary struggle that one can emerge victorious against an armed enemy only when one fights him with arms in hand and having advanced the idea and line of attaching importance to arms, to military affairs, Comrade Kim Il Sung identified building up the armed forces as a fundamental aspect of the revolution, directed primary efforts to organizing and developing the armed ranks and achieved the historic cause of national liberation with the Korean People's Revolutionary Army as the main force.

With the founding of the KPRA, the Korean people had their own genuine army for the first time in their history, and this marked the beginning of the glorious history of the Korean revolution which would advance based on strength of arms.

30 won stamp: 90th Anniv. of Founding of the Korean People's Revolutionary Army 120 won stamp (sheetlet): 90th Anniv. of Founding of the Korean People's Revolutionary Army

朝鲜人民革命军成立90周年

主体21 (1932) 年4月25日, 伟大领袖金日成同志创建了主体型的第一支革命武装力量朝鲜人民革命军。

早已阐明只能用武装应对武装的敌人才能胜利的革命斗争的真理,金目成同志提出重视枪杆子,重视军事的路线,视武力建设为革命的根本问题,着重于武装队伍的组织和强化发展,以朝鲜人民革命军为主力成就了祖国解放的历史性伟业。

建军后朝鲜人民拥有了历史上第一支属于自己的真正的革命军队,从此,开始了以枪 杆子的威力前进的朝鲜革命的光荣历史。

30圆邮票:朝鲜人民革命军成立90周年 120圆邮票(小全张):朝鲜人民革命军成立90周年

기술적특성

1. 우 표

발행날자: 주체111(2022)년 4월 25일

재고번호: 5405

 \exists 기: 45×33mm

액 면: 30원

Ę 안: 강철우

인쇄방법: 평판

발행부수: 20 000(천공), 2 000(비천공)

2. 묶음전지

재고번호: 5406

기: 110×90mm, Φ 44mm(우표),

90×36mm(우표)

앤 면: 120원 안: 강철우 도

인쇄방법: 평판

발행부수: 10 000(천공), 1 000(비천공)

3. 첫날봉투

기: 176×125mm 크

안: 강철우 발행부수: 2/300

Technical Details

1. Stamp

Date of Issue: April 25 Juche 111 (2022)

Stock No.: 5405 Size: 45 x 33 mm Denomination: 30 won Designer: Kang Chol U

Printing: Offset

Quantity: 20 000 (Perf.), 2 000 (Imperf.)

2. Sheetlet

Stock No.: 5406

Size: $110 \times 90 \text{ mm}$, $\Phi 44 \text{ mm(stamp)}$,

90 x 36 mm(stamp) Denomination: 120 won Designer: Kang Chol U

Printing: Offset Quantity: 10 000 (Perf.), 1 000 (Imperf.)

3. FDC

Size: 176 x 125 mm Designer: Kang Chol U

Quantity: 2/300

技术特性

1. 邮票

发行日期: 主体111(2022)年4月25日

编 号: 5405

邮票规格: 45×33mm

值: 30圆 面 设 计: 江哲友

版 别: 胶印

发行数量: 20000(有齿), 2000(无齿)

2. 小全张

号: 5406

邮票规格: 110×90mm, Φ 44mm (邮票),

90×36mm (邮票)

面 值: 120圆 设

计: 江哲友 别: 胶印

发行数量: 10000(有齿), 1000(无齿)

3. 首日封

格: 176×125mm 规

设 计: 江哲友

发行数量: 2/300

Order Form 订单

Full name 全名:		
Full address 地址:		

Stock No. 库存 编号	Division 分类		Unit Price (US \$) 单价	Qty 数量	Amount 合计	
Stamp 5405 邮票		Perf. 有齿	Mint 新票	0.27		
			Used 旧票	0.27		
		FDC 首日封	0.67			
		Mint 新票	0.54			
		Imperf. 无齿	Used 旧票	0.54		
			FDC 首日封	0.94		
5406			Mint 新票	1.09		
			Used 旧票	1.09		
	Sheetlet		FDC 首日封	1.49		
	小全张		Mint 新票	2.18		
		Imperf. 无齿	Used 旧票	2.18		
			FDC 首日封	2.58		
			Total 总计			

\square Cash	\square Paypal	\square Banl	c remittance
	to regularly products of Ko by e-mail.		
	□ 微信 通过电子邮件员		
To place	your orders,	please co	ontact us at

the following address:

Korea Stamp Corporation

Yonggwang Street, Central District Pyongyang, DPR Korea

递交订单请联系以下地址:

朝鲜邮票社 朝鲜民主主义人民共和国 平壤市中区荣光大街

http://www.korstamp.com.kp

Fax: +850-2-381-2100/4410, 4416, 4427

E-mail: stamp@star-co.net.kp
E-mail: stampdealerlink@163.com
(Chinese Branch)

(中国分社)

E-mail: jugwangjang@gmail.com (Russian Branch) (俄罗斯分社)

No.: 228214